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KOBİ Nefes 
Kredisi hakkında 

bilgi verdiler

2. SAYFAMIZDA

Bilim İnsanları, FSRU Limanı 
için vatandaşı bilgilendirdi

Mustafa Kemal Paşa 
Mahallesi Muhtarlığı 

20 kazan aşure dağıttı

“Süslü Kadınlar Bisiklet Turu” 
gerçekleştirildi

Gübre fiyatlarında 
uygulanacak indirim 
hakkında konuştu:

“Bizim önerimizi 
yanlış anladılar”

Cumhuriyet Halk 
Partisi (CHP) 
Edirne Milletvekili 
Doç. Dr. Okan 
Gaytancıoğlu, 
gübre fiyatlarına 
yapılacak 
olan yüzde 15 
indirim hakkında 
konuştu.

Boyalık, Keşan’daki 
AK Belediyeciliği anlattı

AK Parti Keşan İlçe Başkanı hüseyin Boyalık, AK Parti’nin Keşan Bele-
diyesi’ni alması durumunda, Hastane Caddesi’nde bulunan her iki okulun 
başka bir yere taşınıp, yerine millet bahçesi ve yerin altına otopark yapılaca-
ğını söyledi.

Uybaş: “Saros Körfezi’nin 
korunması gerek”

Edirne İl Genel Meclisi’nin eski Başkanı 
Nusret Uybaş, Sazlıdere köyüne yapılması 
planlanan FSRU iskelesine tüm toplumun siyasi 
parti ayrımı gözetmeksizin karşı çıkması gerek-
tiğini söyledi.

Yeni fiyat tarifesi düzenlendi

GÜNEKAB 
meclis 

toplantısı 
gerçekleştirildi 



BÜLENT SAYLAM
Keşan TSO (Ticaret ve Sa-

nayi Odası) Keşan TB (Ticaret 
Borsası), ve İpsala TB yönetim 
kurulu başkanları ortaklaşa dü-
zenledikleri basın toplantısında 
TOBB, Ziraat Bankası, Halk-
bank, Vakıfbank, İş Bankası, 
Yapı Kredi Bankası, Garanti 
Bankası, Vakıf Katılım, Ziraat 
Katılım ve Kredi Garanti Fonu 
(KGF) ortaklığında, Küçük ve 
Orta Ölçekli İşletmelerin (KOBİ) 
finansman sorunlarının gideril-
mesine katkı sağlamak ve düşük 
faizle kredi kullandırmak amaç-
larıyla hayata geçirilen “KOBİ 
Destek (Nefes) Kredisi” prog-
ramı hakkında bilgi verdiler.

Saat 15.00 sıralarında Ke-
şan TB meclis Salonunda dü-
zenlenen basın açıklamasına 
Keşan TSO Yönetim Kurulu 
Başkanı İsmail Şapçı ile Yö-
netim Kurulu üyeleri, Keşan TB 
Yönetim Kurulu Başkanı Necmi 
Kaymaz ile Yönetim Kurulu üye-
leri ve İpsala TB Yönetim Kurulu 
Başkanı İbrahim Girgin katıldı.

KAYNAK MİKTARI 
1 MİLYON 666 BİN TL’DİR.

Toplantıda ilk önce söz alan 
Kaymaz, Nefes Kredisi hakkın-
da şunları söyledi: “2016 Ara-
lık ve 2018 Nisan aylarında 
KOBİ (Küçük ve Orta Ölçekli 
İşletmeler) Nefes Desteğin-
den sonra bir üçüncüsü 31 

Ağustos 2018 tarihinde imza-
lanmıştır. Nefes Kredisinde 
KOBİ finansmanında yaşanan 
sorunların giderilmesine kat-
kı sağlamak amaçlanmıştır. 
21 Eylül 2018 tarihli yönetim 
kurulumuzun yapmış olduğu 
toplantı sonucunda Keşan 
TB olarak yeni çıkan nefes 
kredisindeki şartlara uygun 

kaynak miktarı 1 milyon 666 
bin TL’dir. Bunun karşılığın-
da TOBB (Türkiye Odalar ve 
Borsalar Birliği)’dan bir mik-
tar kaynak kurumumuza ayrı-
lacak ve yatırmış olduğumuz 
kaynağında 7 katı da diğer 8 
banka tarafından da üyeleri-
mize kullandırılacaktır.” dedi.

ÜYELERİMİZE 
15 PUAN 
BİR AVANTAJ 
SAĞLANIYOR
Keşan TB üyelerine veri-

lecek Nefes Kredisi ile ilgili bil-
gilere şöyle devam etti: “Üst 
limiti 200 bin TL olmak üzere 
bir kaynak sağlanacak. Bu-
nun ödeme şekli 18 aydır. 
İlk 6 ayı sadece kullandırılan 
paranın faizi, son bir yılı da 
anaparayı ödeme şeklinde 
olacak. Miktarda veya öde-
me ile ilgili bir azalma veya 
arttırtma tarihlerle ilgili hiçbir 
şekilde değişiklik yapılmaya-
caktır. Kullandırılan kaynak-
tan sonra kalan kısmı tekrar 
kurumumuza iade ediliyordu. 
Bu sefer farklı bir durum söz 
konusu, bizim kurum olarak 

ayırdığımız kaynağın tamamı 
tüketilmesi bile kalan kısmı 
önce Keşan TSO İpsala TB 
ve ilimizdeki diğer oda borsa 
odaları üyelerine bu kaynak-
tan faydalanabilecek. Kullan-
dırdığımız paranın faiz oranı 
16,25 kurumumuza ödenecek 
olan rakam; bizim üyelerimize 
bankalardan kullandırdığımız 
kaynağın faiz oranı 1,85 ola-
rak belirlenmiştir. Bu durum-
da normal piyasa koşullarına 
göre üyelerimize 15 puan bir 
avantaj sağlanıyor. Gücümü-
zü aldığımız üyelerden tekrar 
bu gücümüzü üyelerimize 
kullandıracağız.” şeklinde ko-
nuştu.

İLİMİZDE EN FAZLA 
KAYNAK AYIRAN 
2. KURUMUZ
TOBB’a aldıkları yönetim 

kurulu kararının bildirdiklerini 
hatırlatan Kaymaz, “Krediyi 
bugünden itibaren faaliyet 
belgeleriyle bankalara müra-
caat eden üyelerimize tahsis 
ediyoruz. Taahhüt ettiğimiz 
rakam bankalarda hazırdır. 

Bugünden itibaren üyeleri-
miz faaliyet belgelerini alıp, 
faaliyet belgesinde de KOBİ 
Nefes Kredisi ibaresini per-
sonelimiz de altına düşüp bu 
şekilde bankalara müracaat 
edeceklerdir. Önce kurumu-
muza başvursunlar sonra 
kredi için bankaya kredi için 
gitmelerini üyelerimizden rica 
ediyoruz. Biz ilimizde en faz-
la kaynak ayıran 2. Kurumuz. 
Ben kaynağın kurumumuzda 
birikmesini sağlayan özellikle 
bir önceki dönem emeği ge-
çen meclis üyesi ve yönetim 
kurulu başkan ve üyelerine 
teşekkür ediyorum” ifadelerini 
kullandı.  

ÜLKEMİZDE 
KREDİDEN 
ÇOK ÜRETİME 
İHTİYAÇ VAR
Daha sonra söz alan İpsala 

TB Yönetim Kurulu Başkanı İb-
rahim Girgin de şunları söyle-
di: “KOBİ Destek Kredisi için 
teşekkür ediyorum. Türkiye 
Odalar ve Borsalar Birliği ön-
cülüğünde gerçekleşen des-

tek kredisinin amacı bölge-
deki üyelerimizin finansmana 
uygun şartlarda ulaşmalarını 
sağlamak. Şu anda faizlerin 
yüzde 40’lara ulaştığı dönem-
de 1,85’le kredi almak ve de 
bunun 18 ay içinde geri öden-
mesinin sağlanması büyük 
bir ayrıcalık. Bölgemiz tarım 
ve hayvancılıkla ön plan çıkan 
bir bölge. Şu anda ülkemizde 
krediden çok üretime ihtiyaç 
var. Yaşadığımız bölgede üre-
timi arttırmak için neler yap-
mamız gerekiyor? Nasıl üre-
timi arttırabiliriz? Bu konuda 
biz odalar ve borsalar olarak 
Türkiye Ekonomi Politikaları 
Araştırma Vakfı (TEPAV) ile 
birlikte bölgenin kalkınması 
için eylem planını hazırladık. 
Burada üretimi artırmanın 
başında çalışmak geliyor. 
Türkiye’nin değil dünyanın en 
güzel bölgesinde yaşıyoruz. 
Üretimi arttırıcı tedbirleri hep 
birlikte almalıyız. Ucuz para 
dönemi, bolluk dönemi bitti. 
Üretime dönmemiz lazım. İna-
dına üretim artmalı.”
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KOBİ Nefes kredisi hakkında bilgi verdiler

Necmi
KAYMAZ İbrahim

GİRGİN
İsmail 
ŞAPÇI

BÜLENT SAYLAM
Mustafa Kemal Paşa 

Mahallesi Muhtarlığı, Mu-
harrem ayı nedeniyle dün 
halka 20 kazan aşure da-
ğıttı. Bu yıl 7.si düzenle-
nen ve hayırsever işada-
mı ve vatandaşların katkı-
larıyla alınan malzemeler,  
Koca Mustafa Mahallesi 
Mahalle Kadın Çalışma 
Grubu üyeleri tarafından 
aşure yapılarak halka da-
ğıtıldı.

 Saat 12.00’de Musta-
fa Kemal Paşa Mahallesi 
Muhtarlığı önünde başla-
yan aşure gününe, Keşan 
Belediye Başkanı Meh-
met Özcan, CHP Edirne 
Milletvekili Okan Gay-
tancıoğlu, Yenimuhacir 
Belediye Başkanı Recep 
Ordu, Keşan İlçe Emni-
yet Müdürü Mehmet Te-

kin, Keşan İlçe Milli Eği- tim Müdürü, İlçe Müftüsü Mehmet Yiğit, bazı Edir-
ne İl Genel Meclisi üye-
leri, Keşan Belediye Baş-
kan yardımcıları ve Meclis 
üyeleri, siyasi partilerin 
ilçe başkanları ve temsil-
cileri, daire amirleri, okul 
müdürleri, mahalle halkı 
ve vatandaşlar katıldı.

Aşure dağıtımından 
önce bir konuşma yapan 
Kalfalar, bu yıl 7.sini dü-
zenledikleri etkinliğe ka-
tılım gösteren ve destek 
veren herkese tek tek 
teşekkür ettiklerini ifade 
etti böyle bir hayır işleme-
ye rahmetli Dr. Ali İhsan 
Çuhacı’nın vesile olduğu-
nu söyledi. Kalfalar, bu 
yıl 20 kazan aşure yap-

tıklarını ve halka dağıta-
caklarını da kaydetti. İlçe 

Müftüsü Mehmet Yiğit’in 
okuduğu duanın ardından 

katılımcılara aşure dağı-
tıldı. 

Mustafa Kemal Paşa Mahallesi Muhtarlığı 20 kazan aşure dağıttı
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TEŞEKKÜR

Saim Ercan

Mahallemizde bulunan Barış Parkı’nın 

Keşan Belediyesi itfaiye amirliği tarafından 

yıkanıp temizlenmesinden dolayı hizmeti geçen 

Belediye Başkan Vekili Sayın Ercan Ersoylu 

ve 

İtfaiye Müdürü Sayın Göksel Başaran’a, 

Ayrıca itfaiye personeli Şükrü Sezgin, Vahit 

Meriç ve Hüseyin Ersüren’e 

mahalle sakinleri olarak teşekkür ederiz. 

HABER MERKEZİ
Sazlıdere Sahili’ne 

yapılacak FSRU Liman 
Projesi için 23 Eylül 2018 
Pazar günü bölgeye ge-

len bir grup bilim insanı 
ve çeşitli STK temsilcile-
ri Çamlıca, Sazlıdere ve 
Gökçetepe’de vatandaşla-
rı konuyla ilgili bilgilendir-
diler.

Keşan Kent Konseyi 

Başkanı Necmettin Bay-
gül, Başkan Yardımcısı 
Hasan Karagöz ve Yöne-
tim Kurulu Üyesi Aytekin 
Eliüs’ün de katıldığı top-
lantıya;  Trakya Platformu 

Üyesi Nevzat Çolak, İnşa-
at Mühendisi İMO Edirne 
Temsilcisi Nihat Çolak, 
Trakya Platformu Yürüt-
me Kurulu Üyesi Şafak 

Engincan Çolak, Harita 
Kadastro Yüksek Mühen-
disi Yılmaz Eren, TM-
MOB İKK Edirne Başkanı 
Trakya Platformu Yürütme 
Kurulu Üyesi Özer Demir,  
Öğretmen Edirne Kent 

Konseyi Başkanı Ziya Gö-
kerküçük, Trakya KK Bir-
lik Başkanı Trakya Platfor-
mu Edirne Yürütme Kurulu 
Üyesi, Edirne Belediye 
Başkan Yardımcısı Ertuğ-

rul Tanrıkulu, Trakya Üni-
versitesi Arkeolog Prof. 
Ahmet Yavaş, Öğretmen 
Eğitim-Sen Edirne Baş-
kanı Ayhan Fırtına, MMO 

Trakya Şube Başkanı Ma-
kine Mühendisi Erhan Yö-
nel, Edirne Tabip Odası 
Başkanı Doktor Mehmet 
Akbal, Trakya Üniversite-
si, Öğretim Üyesi Dr. Mus-
tafa Kaya, Trakya Üniver-

sitesi Öğretim Üyesi Doç. 
Dr. Utku Güner, Trakya 
Üniversitesi Öğretim Üye-
si Dr. Necmettin Güler 
ve Edirne Kent Konseyi 
Yönetim Kurulu Üyesi Öğ-
retmen Murat Bulut katı-
larak vatandaşları bilgilen-
dirdiler.

İlk olarak saat 11.30’da 
Çamlıca’da vatandaşlarla 
bir araya gelen heyet bu-
rada Saros Körfezi’nin ya-
pılması düşünülen bu pro-
je ile büyük zarar göreceği 
belirtilerek, “Hep birlikte 
bu projenin yapılmaması 
için mücadele edeceğiz. 
Bizler de bu ziyaretleri-
mizin sonunda bir rapor 
hazırlayıp bunu gerekli 
yerlere ileteceğiz. Bura-
da STK’ların birlikte ha-
reket etmesi çok önemli. 

2 Ekim de Keşan’da saat 
11.00’de gerçekleşecek 
ÇED Toplantısına tüm 
halkımızın katılarak bu 
projeyi istemediklerini 
açıkça dile getirmeleri 
gerekiyor.” dediler.

Bu proje ile bölgeye is-
tihdam yaratılacağı, bölge-
nin gelişeceği konusunda 
söylemlerin olacağını da 
belirten yetkililer “Bu söy-
lenenlere sakın kanma-
yın. Hiç de böyle bir şey 
olmayacaktır. Sizlere hep 
iyi olarak anlatacaklar, 
sizlere bölgenize okul 
yapacağız, cami yapa-
cağız diyebilirler. Ayrıca 
kamulaştırılacak alanla-

rınıza yüksek değer veri-
leceğini söyleyecekler-
dir. Şunu unutmayın ki 
kamulaştırmada tapuda-
ki rayiç bedel üzerinden 
ödeme yapılmayacaktır. 
Ayrıca deniz ve orman-
larımız bir tehlike ve pat-
lama anında büyük za-
rar görecektir. Dünyada 
belki de ilk defa fay hattı 
üzerine böyle bir tesis 
yapacak ülke olacağız. 
Kendi kendini temizle-
yen dünyadaki 3 körfez-
den biri olan ve 1970 yı-
lında Kaptan Custo’nun 
ziyaret ettiği ve Saros 
Körfezi ‘Kızıldeniz’in bir 
versiyonudur’ dediği 

bu körfez yok olma teh-
likesi ile karşı karşıya. 
Bu proje bu güzelliği 
sona erdirecek bir pro-
je. Cumhurbaşkanı’nın 
kamulaştırma kararı im-
zalaması illa bu projenin 
olacağı anlamına gel-
mez. Halkın istemediği 
ve onay vermediği hiç-
bir proje hayata geçiri-
lemez.” diyerek Çamlıca, 
Sazlıdere ve Gökçetepe’de 
halkın sorularını da cevap-
landırdılar.

Keşan Kent Kon-
seyi Başkanı Hasan 
Karagöz’de 2 Ekim 2018 
Salı günü Keşan Belediye-
si Çok Amaçlı Konferans 

ve Tiyatro Salonu’nda ya-
pılacak ÇED Toplantısına 
tüm halkı davet ederek 
katılımın önemli olduğunu 
belirtti.

Keşan Kent Konseyi 
Başkanı Necmettin Bay-
gül de bu konuya hassa-
siyet göstererek Keşan’a 
gelerek vatandaşı bilgilen-
diren tüm yetkililere teşek-
kür etti.

Heyet Çamlıca, Saz-
lıdere, Sazlıdere Sahil ve 
Gökçtepe’de vatandaşlar-
la bir araya gelerek konu 
ile ilgili vatandaşlara gö-
rüşlerini aktararak vatan-
daşların sorularını cevap-
landırdılar.

Bilim İnsanları, FSRU Limanı için vatandaşı bilgilendirdi

BÜLENT SAYLAM
Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) 

Edirne Milletvekili Doç. Dr. Okan 
Gaytancıoğlu, gübre fiyatlarına 
yapılacak olan yüzde 15 indirim 
hakkında konuştu.

Bu gelişmenin sevindirici oldu-
ğunu belirten Gaytancıoğlu, şöyle 
dedi: “Bu indirimin gerçekte fiyat-

lara yansıyıp yansımadığını hep 
birlikte göreceğiz. Çünkü hükü-
met daha önce CHP’nin önerisini 
dikkate alarak gübrede yüzde 18 
KDV indirimini sıfırlamıştı. An-
cak bizim önerimizi yanlış anla-
dılar. Biz fiyatların indirilmesini 
ama yüzde 18 KDV’nin çiftçiye 
ödenmesini söylemiştik. Onlar 
tam tersi, bunu bayiye yansıt-
tılar. Bayi de gübre fiyatlarını o 
civarda arttırarak aslında güb-
re fiyatlarının ucuzlamamasına 
neden oldu. Gübrede neredey-
se tamamında ithal ham madde 
kullanıyoruz. Burada çiftçiye bir 
bedel ödenmesi gerekiyor. Onun 
dışında indirimin tam olarak na-
sıl yapılacağını açıklamadıkları 
için şu an muallakta. Ama for-
müle ederlerse biz de öğrenmiş 
oluruz. Bize ‘gübrenin satış fiya-
tı üzerinden yüzde 15’i çiftçiye 

direkt olarak ödeyeceğiz’ desin-
ler. O zaman biz bunun gerçek-
leşip gerçekleşmediğini anlarız. 
Ayrıca gübrede KDV zaten sıfır. 
Devlete ait bütün gübre fabrika-
lar da özelleştirildi. Nasıl yapa-
caklar? Bunun yöntemini lütfen 
açıklasınlar. 

Gübre fiyatlarında uygulanacak 
indirim hakkında konuştu:

“Bizim önerimizi yanlış anladılar”

Okan
GAYTANCIOĞLU

Bekir
PAKDEMİRLİ
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AA
Keşan ilçesindeki trafik kazasında 1 kişi 

yaralandı. 
Alınan bilgiye göre, Keşan’dan Enez istika-

metine giden Alper Metin idaresindeki 34 GL 
351 plakalı otomobil, önünde giden Necmettin 
Kuzakçı yönetimindeki 22 RL 262 plakalı oto-

mobile çarptı. Kazanın ardından alev alan 34 
GL 351 plakalı otomobil, ihbar üzerine gelen 
Keşan Belediyesi İtfaiye Müdürlüğü ekiplerince 
söndürüldü. Yaralı sürücü Metin ise ambulans-
la Keşan Devlet Hastanesi’ne kaldırıldı. Yanan 
araç kullanılamaz hale geldi.

Keşan’da trafik kazası: 
1 yaralı HABER MERKEZİ

Keşan Lokantacı Kahveci 
Ve Otelciler Esnaf Odası Baş-
kanı Hüseyin Çakmak tarafın-
dan yapılan açıklamada yeni 
fiyat tarifesinin düzenlendiği 
ve basit usuldeki esnafın söz-
leşmelerini bu ay yapmaları 
gerektiği bildirildi. Açıklamada 
dikkat çeken ifadeler ise şunlar 
oldu: “Günümüzde esnafları-
mızın elinde olmayan yüksek 
zamlar küçük esnaflarımızı 
da çok sıkıntılara sokuyor. 
Kahveci, Kafeterya ve çay 
ocakları işleten esnafımız 
da,tüplere, Şekere, çaylara 
kahvelere, Elektrik, Suya, ki-
ralara gelen büyük zamlara 
daha fazla  dayanacak gücü 
kalmadığını  belirterek Keşan 
Lokantacı Kahveci ve Otelci-
ler esnaf odamıza verdikleri 
dilekçeler ile yeni fiyat tarife-
lerinin düzenlenmesini yani 
çaylarımıza zam istediklerini 
talep ettiler”

Keşan Lokantacı Kahveci 
Ve Otelciler Esnaf Odası Baş-
kanlığından yapılan açıklama-
nın tam metni şöyle:

“Ülkemizdeki ekonomik 
sıkıntılar günlük hayatımızın 
her türlü ihtiyaçlarını etkili-
yor. Günümüzde esnafları-
mızın elinde olmayan yüksek 
zamlar küçük esnaflarımızı 
da çok sıkıntılara sokuyor.

Keşan Merkez ilçe, Bel-
de ve köylerimizde  esnaflık 
yapan  Kahveci, Kafeterya ve 
çay ocakları işleten esnafımız 
da,tüplere, Şekere, çaylara 
kahvelere, Elektrik, Suya, ki-
ralara gelen büyük zamlara 

daha fazla  dayanacak gücü 
kalmadığını  belirterek Keşan 
Lokantacı Kahveci ve Otelci-
ler esnaf odamıza verdikleri 
dilekçeler ile yeni fiyat tarife-
lerinin düzenlenmesini yani 
çaylarımıza zam istediklerini 
talep ettiler.

Daha önce Edirne Merkez 
Kahveci esnaflarımız da yeni 
zamlı fiyat tarifeye geçtikle-
rini öğrendik. Biz Keşan Lo-
kantacı Kahveci ve otelciler 
esnaf odası olarak kahveci 
esnaflarımızın yeni fiyat tari-
fe isteklerini inceledik araş-
tırdık ve yeni fiyat verilmesi 
için Edirne esnaf ve sanat-
karları odaları birliğimizden 
talep ettik. Edirne Esnaf Ve 
Sanatkarları Odaları birlik 
yönetimimiz talep ettiğimiz 
yeni çay tarifelerini uygun 
gördü.

Keşan lokantacı kahve-
ci ve otelciler Odamıza üye 
Keşan merkez ilçe, Belde ve 
Köylerdeki tüm kahveci ve 
çay ocaklarını işleten esna-
fımız  Odamızdan  yeni fiyat 
tarifelerini almak zorundadır-
lar. Yapılacak denetimlerde 
yeni fiyat tarifeleri olmayan 
esnaflarımız cezalı duruma 
düşecektir.

BASİT USUL 
ESNAFIMIZIN 
SÖZLEŞMELERİ 
BU AY SON!
Hangi meslekten olursa 

olsun, hangi odaya hangi 
muhasebeciyle çalışıyorsa 
çalışsın, basit usul vergiye 
tabi esnaflarımız oda veya 
muhasebecisi ile bu ay Eylül 

ayı sonuna kadar sözleşme 
yapmak zorundadırlar.

Odası İle veya Muhase-
becisi ile sözleşme yapma-
yan esnaflarımızın işlemleri 
yapılmayacaktır.

ODALARA 
GECİKMİŞ 
BORÇLARI İÇİN 
TAKSİTLENDİRME 
YAPANLARIN 
DİKKATİNE!
Tüm Kamu Kurum ve ku-

ruluşlara gecikmiş borçlar 
için çıkan yapılandırmadan 
taksitlendirmeden odaları-
mıza gecikmiş borçları için 
taksitlendirme yapan esnaf-
larımızda yaptıkları taksitlen-
dirme sözleşmelerine riayet 
etmeli, zamanında ödemeli-
dir. Aksi taktirde ödemeleri 
zamanında ödemeyenlerin 
yaptıkları taksitlendirmeler 
geçersiz sayılır. eskisi gibi 
gecikme zamlı ve cezalı öde-
mek zorunda kalacaklardır.

Odalarımıza yapılandır-
ma taksitlendirme yapan 
esnaflarımıza taksitlerini za-
manında ödemelerini hatırla-
tıyorum.

Esnaflarımızın odaları-
mızdan gerekli bilgileri alma-
larında fayda vardır.”

Yeni fiyat tarifesi düzenlendi

Hüseyin 
ÇAKMAK

HABER MERKEZİ
GÜNEKAB (Güney 

Edirne Katı Atık Birliği) Bir-
lik Meclisi’nin olağan gün-
dem toplantısı dün, ger-
çekleştirildi. 

Saat 15.00’de başla-
yan ve Keşan Belediyesi 
Meclis Toplantı Salonu’nda 
gerçekleştirilen toplantı 
GÜNEKAB Başkanı ve Ke-
şan Belediye Başkanı Opr. 
Dr. Mehmet Özcan baş-
kanlığında gerçekleştirildi.

Toplantı, Birlik Katip 
Üyesi Nilüfer Erk Oğuz’un 
milletvekili seçimi nedeniy-
le istifası sebebiyle yerine 
yeni bir isim belirlenmesini 
içeren gündem maddesinin 
gündeme ilave edilmesi ile 
başladı.

Toplantıda daha son-

ra Keşan Ticaret Borsası 
Mezbaha atıklarından alı-
nan bertaraf ücretinin Birlik 
Meclisi’nce ele alınması 
maddesine geçildi.

Bu madde konunun 
daha detaylı incelenme-
si için oybirliği ile Plan ve 
Bütçe Komisyonu’na hava-
le edildi.

Toplantıda daha son-
ra “Faaliyet alanımız sı-
nırları içerisindeki katı 
atıkların Katı Atık Berta-
raf ve Düzenli Depolama 
Sahası’na uzak olan yer-
ler için ara istasyonun 
kurulması hususunun 
Birlik Meclisi’nce ele alın-
ması.” Maddesi ele alındı.

Madde hakkında bilgi 
veren Özcan, Çelebi’deki 
aktarma istasyonu yerinin 

davalık olduğunu bildirdi 
ve Erikli-Danişment ara-
sında kalan bölgede 4 dö-
nümlük alanda sezonluk 
aktarma istasyonu kurul-
masını planladıklarını ifa-
de etti. Bunun için Keşan 
Belediyesi’nden talepte 
bulunacaklarını kaydeden 
Mehmet Özcan, konuyu 
oylamaya açtı. Madde oy-
birliği ile kabul edildi.

Toplantıda daha son-
ra, “TANAP Doğal gaz 
İletişim A.Ş. proje yar-
dımı konusunda Birlik 
Başkanının yetkilendiril-
mesi hususunun Birlik 
Meclisi’nce ele alınma-
sı.” maddesi görüşüldü.

TANAP’a aktarma is-
tasyonunda kullanılmak 
üzere 3 adet sıkıştırmalı 

treyler alımı için proje ha-
zırladıklarını ve 432 bin 
TL’lik hibe para alınacak 
projenin onaylandığını be-
lirten Özcan, konu hakkın-
da Birlik Başkanı’na yetki 
verilmesi gerektiğini dile 
getirdi.

Üyeler oybirliği ile 
Başkan’a yetki verdi.

Toplantıda son olarak 
Erk Oğuz’un yerine üye 
belirlemesi yapıldı. 

Yapılan oylama sonu-
cu Nilüfer Erk Oğuz’un 
yerine Birlik Katip Üyesi 
olarak Nurgül Yıldırım ge-
tirildi.

Toplantıyı kapatan Öz-
can, verdikleri katkı nede-
niyle üyelere teşekkür etti 
ve alınan kararların Birlik’e 
hayırlı olmasını diledi.

 
       

GÜNEKAB meclis toplantısı gerçekleştirildi
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HABER MERKEZİ
Keşan Belediyesi Çok Amaçlı Pazaryeri 

Kompleksi içinde bulunan kapalı otoparkta hatalı 
park sayısı arttı. Keşan içindeki hatalı parklardan 
muzdarip olan vatandaş, şimdi de para verip park 
ettiği kapalı otoparkta da muzdarip oluyor. 

ALT KAT BOŞ ÜST KAT FELÇ
Keşan Belediyesi Ulaşım Hizmetleri Müdür-

lüğünce, hatalı parklara ceza kesilirken; edinilen 
bilgiye göre aynı sürücüye bir ay içinde 3 ceza 
makbuzu düzenlendi. Kapalı otoparkın 2 katlı ol-
duğunu söyleyen vatandaş, alt kata kimsenin park 
etmediğini ve üst kata ise diğer araçları engelle-
yecek şekilde parkların olduğunu ifade etti.

Kapalı otoparkta da 
hatalı parklar arttı BÜLENT SAYLAM

Edirne İl Genel Meclisi’nin 
eski Başkanı Nusret Uybaş, 
Sazlıdere köyüne yapılması 
planlanan FSRU iskelesine tüm 
toplumun siyasi parti ayrımı gö-
zetmeksizin karşı çıkması ge-
rektiğini kaydetti.

“KÖRFEZİMİZ 
GİDERSE, 
TİCARETİMİZ YARA 
ALACAK”
Uybaş, “23 Eylül 2018 Pa-

zar günü Edirne’den gelen 
Türkiye Mimar ve Mühendis-
ler Odası temsilcileri, Tabipler 
Odası, üniversiteden akade-
misyenler Sazlıdere ve Gök-
çetepe köylerinde bilgilendir-
mede bulundu. Bilmediğimiz 
yeni şeyler öğrendik. Konuyu 
öğrendikçe daha da korkmaya 
başladık. Yapılacak şey bölge-
mizin hayrına olmayacak. Bu-
nunla ilgili Kent Konseyinin 
çalışmaları var. Toplantı dü-
zenliyorlar. 2 Ekim’de yine Ke-
şan Belediyesi’nde bir toplantı 
yapılacak. Bölgemizin kalkın-
ması için; tarım, turizm ve tica-
ret diyoruz. Tarım belli seviye-

ye geldi. Körfezimiz giderse, 
ticaretimiz yara alacak. Bütün 
insanlarımızın geleceğimizde 
çocuklarımıza, torunlarımı-
za bırakacağımız en önemli 
mirasımıza sahip çıkması la-
zım. Dünyanın en önemli mi-
raslarından birisi olan Saros 
Körfezi’nin korunması gerek. 
Bu konu tüm vatandaşlarımızı 
ilgilendiriyor. ‘Bize ne körfez-
den. Bizim yazlığımız, ticaret 
hanemiz yok’ gibi düşünme-
mek gerek. Burada yaratılan 
değer Keşan’da kalıyor. Bu 
yüzden körfezin korunması 
için duyarlı olmaması lazım. 
Burada siyasi parti farkı gö-
zetmeksizin herkes tepki koy-
malı. Bunun da en büyük yolu 
halkın tepkisi. Ciddi anlamda 
örgütlenme var. Bunun daha 
da yukarıya çıkarılması için 
arkadaşlarımızın çalışmaları 
devam ediyor. Bütün duyarlı 
insanlarımızın katkıda bulun-
ması lazım. bu çalışmanın ol-
maması için çaba göstermeli-
yiz. Buna katkı sağlanmasını 
istiyoruz.” dedi. 

BÜTÜN SİYASİ 

PARTİLERİ AŞAN 
BİR OLAY BU”
Nusret Uybaş, sözlerini 

şöyle tamamladı: “Bütün siya-
si partileri aşan bir olay bu. 
Hepimizin birinci dereceden 
ilgilendiriyor. Seçim atmosfe-
rine girdik.  Bu konuda bütün 
insanları bu çabaya katkı ver-
mesini istiyoruz. Bölgemizde 
yaşanılacak alan kalmayacak. 
Çok kötü olacak. Bilim insan-
ları çok ciddi boyutta tehlike-
lerini anlatıyorlar. Halkımızın 
tepkisiyle bunu engelleyece-
ğimizi düşünüyorum.”

Uybaş: “Saros Körfezi’nin 
korunması gerek”
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BÜLENT SAYLAM
AK Parti Keşan İlçe Başkanı 

Hüseyin Boyalık yaptığı açık-
lamada, Keşan’da şehiriçi trafi-
ği ve otopark sorunu hakkında 
değerlendirmelerde bulunurken; 
AK Parti’nin Keşan Belediyesi’ni 
alması durumunda, Hastane 
Caddesi’nde bulunan her iki oku-
lun başka bir yere taşınıp, yerine 
millet bahçesi ve yerin altına oto-
park yapılacağını kaydetti.

“TRAFİK, 
EN BÜYÜK 
SORUN”
Keşan’ın en büyük sorun-

larından birinin trafik olduğunu 
belirten Boyalık, “Trafik soru-
nu kendini göstermeye başla-
dı. Cumartesi günü Keşan’ın 
bir ucundan diğer ucuna git-

mek sorun olmaya başladı. 
Keşan’da otopark sıkıntısı 

kendisini hissettirmeye başla-

dı. Keşan Belediyesi’nin altın-
da otopark var, eski belediye 
binasının altında otopark var 
ve özel bazı otoparklarda bu-
lunuyor. Ama bunlar yetersiz 
kalıyor. Otoparkın olmadığı 
bir belediyecilik anlayışıyla, 
Keşan’ın ne kaldırımı ne soka-
ğı ne de trafiği düzgün olmaz. 
Bizim halkımıza bunlar vaatle-
rimizdir. Keşan Belediyesi’ni 
almamız durumunda, en bü-
yük sorunların başında yer 
alan trafik çilesi ve kaldırım 
sıkıntısı sona erecektir.” dedi.

“HER SOKAĞI 
ALIŞVERİŞ 
MERKEZİ 
NİTELİĞİNDE 
OLMASI İÇİN 
ÇALIŞACAĞIZ”
Hastane Caddesi’nde kuru 

temizlemecilik yapan Erkan 
Asilkan’ın “Caddede doğal gaz 
çalışmaları tamamlandı. Ama 
kaldırımların durumu kötü.” 
şeklindeki açıklamalarına da, 
değinen Hüseyin Boyalık, söz-
lerini şöyle sürdürdü: “Söylem-
lerinde son derece haklıdır. 
Esnafın işlerinin iyi olması ve 
daha iyi bir satış yapabilmesi 
için Keşan merkezdeki her so-
kağın alışveriş merkezi niteli-
ğinde olması için çalışacağız. 
Alışveriş merkezinde olduğu 
gibi temiz, yürüyüş yollarının 
olduğu, engelli yürüyüş yolla-
rının olabileceği cadde ve so-
kaklarımız olacak. Hanımların 

bebek arabalarıyla dolaşabile-
ceği şekilde sokaklarımız ve 
caddelerimiz olacak.”

“HASTANE 
CADDESİ’NE 
OTOPARK…”
Keşan’daki otopark proje-

lerine Hastane Caddesi’nden 
başlanması gerektiğine vur-
gu yapan Boyalık, “Hastane 
Caddesi’nde iki tane okulumuz 
bulunuyor. Bu iki okulumuzun 
da, Keşan’ın daha rahat bir 
bölgesine çıkması gerekiyor. 
Bir kampüs şekline getirilme-
si bizim önceliğimizdir. Okul-
lar, trafikten ve gürültüden 
uzak yerlerde olmalı. Keşan 
Belediyesi’nin AK Parti’ye 
geçmesiyle birlikte şehir dışı-
na taşınacak okullarımızın ara-
zilerinin altına katlı otopark ya-

pıp; üzerine de, park ve kitap 
evleri kurmayı hedefliyoruz. 

En azından o bölgede yaşayan 
insanların bir parkı ve rahat 
nefes alacakları alanları olmuş 
olacak. Ayrıca, otoparklar in-

sanlara hizmet etmek için ya-
pılacak. Otoparka aracını ak-

şam park eden ve aracını sa-
bah alıp işine giden kişilerden 
otopark parası alınmayacaktır. 
Akşam saatlerine bakıldığında 
tüm otoparklar boştur. Bizim 
amacımız, huzurlu ve rahat bir 
yaşam yaşatmaktır Keşan hal-
kına.” şeklinde konuştu.

“MİLLET 
PARKLARI 
ŞEKLİNDE 
DEĞERLENDİRİLMESİNİ 
İSTİYORUZ”
Hüseyin Boyalık, sözlerini 

şöyle tamamladı: “Biz, Hastane 
Caddesi’ndeki okulları yıkıp, 
beton yığını haline gelmesin-
den ziyade, halkın rahatça ve 
huzurlu şekilde dolaşabilece-
ği alanlar yapacağız. Oraların 
millet parkları şeklinde değer-
lendirilmesini istiyoruz.”

Boyalık, Keşan’daki AK Belediyeciliği anlattı

Hüseyin
BOYALIK

HABER MERKEZİ
“2018 Keşan Süs-

lü Kadınlar Bisiklet 
Turu”nun ikincisi, 23 Eylül 
2018 Pazar günü gerçek-

leştirildi.
2013 yılında İzmir’de bi-

sikletli kadın Sema Gür’ün 
girişimleri ve bir grup gönül-
lü bisikletli kadının desteği 
ile başlatılan farkındalık 
turu, bu yıl yurt içi ve yurt 
dışında 63 farklı merkezde 
eş zamanlı yapıldı. 

Keşan’da da gerçekleş-
tirilen Süslü Kadınlar Bisik-
let Turuna, kadınların yanı 
sıra erkekler ve çocuklar da 
katıldı.

Kendileriyle birlikte bi-
sikletlerini de çiçek ve ba-

lonlarla süsleyen kadınlar, 
saat 15.30’dan itibaren 
Hastane Caddesindeki Şe-
hitlik Anıtı önünde toplan-
maya başladı.

Süslü Kadınlar Bisiklet 
Turu Keşan Koordinatörü 
Ayşe Çelik Eker, burada 
bir basın açıklaması yaptı.

“KIZ ÇOCUKLARI 
OKUYOR, 
GURURLUYUZ”
Süslü Kadınlar Bisik-

let Turu’nun, 2013 yılında 
İzmir’de Sema Gür’ün gi-
rişimleri ve bisiklete binen 
bir grup gönüllü kadının 
desteği ile başladığını ifade 
eden Çelik Eker, şunları 
dile getirdi: “6 yıl içerisin-
de büyüyen bu etkinlik 

Türkiye’de ve yurt dışında 
diğer şehirlerde bisiklete 
binen kadınların da dik-
katini çekmiştir. Turumuz 
bu yıl yaklaşık 63 şehirde, 
yurt içi ve yurt dışında eş 
zamanlı olarak düzenleni-
yor. Bu turu herhangi bir 
kurum, kuruluş, şirket, 
grup değil gönüllü kadın-
lar organize ediyor. 

Herhangi bir kâr ama-
cımız yok. Bu tur sayesin-
de kız çocukları okuyor, 
gururluyuz.

Biz neden bisikletleri-
mizle buradayız?

Çünkü bisiklet kent 
yaşamının bir parçasıdır, 
çevreyi kirletmeyen, doğa 
dostu bir ulaşım aracıdır. 
Bisiklet; yoğun kent trafi-
ğine çözüm olabilir ve bir 
ulaşım aracıdır. Eğer uy-
gun ‘bisikletli ulaşım po-
litikaları’ olursa, işe veya 
ulaşacağımız yere rahat-
lıkla bisikletle gidebiliriz. 
Biz de dünyanın birçok 
yerindeki hemcinslerimiz 
gibi günlük kıyafetleri-
mizle bisiklete binerek 
ulaşımımızı sağlayabili-
riz. Buna dikkat çekebil-
mek amacıyla süslendik 
ve bisikletimizle yollara 
çıktık.

NEDEN EYLÜL 
AYI’NIN 
3.HAFTASI 
TOPLANDIK?
Çünkü ‘Avrupa Ha-

reketlilik Haftası’ kap-
samında yapılan ‘Dün-
ya Otomobilsiz Kentler 
Günü’ne vurgu yapmak 
istedik. Dünyanın birçok 
ülkesinde yapılan etkin-
likler zincirine Türkiye’de 
yıllardır biz de destek ve-
riyoruz. Biz de Keşan’da 
bisiklete binen kadınlar 
olarak, motorlu taşıtların 
olmadığı yollarda bisikle-
te binmenin ne kadar ke-
yifli olduğunu göstermek 
için buradayız.

‘Egzoz kokusuna kar-
şı çiçek kokusu’ diyoruz.

BİZ NE İSTİYORUZ?
Biz yolların sadece 

motorlu taşıtlara ait ol-
madığından eminiz. Siz-
lerin de fark etmesini 
istiyoruz. Yollarda bisik-
letlilere saygı istiyoruz. 
Motorlu araçların hiçe 
saydığı birçok insanı bi-
siklet kazalarında kaybet-
tik. Kendilerini rahmet ve 
saygıyla anıyoruz. Yollar-
da bisikletlerimizle çok 
ve görünür olursak, mo-
torlu araç sürücülerinin 
farkındalığının artacağını 
düşünüyoruz.

NEDEN 
ÖZELLİKLE 
KADIN?
Kadın ve erkeklerin 

bu toplumda aynı hakla-
ra, yükümlülüklere sahip 
olduğunu hatırlatmak 
istiyoruz. Eğer kadın-er-
kek eşitliğinden bahse-
diyorsak, herkesin aynı 
fırsatlara sahip olması 
gerektiğine vurgu yap-
mak istiyoruz. Kadınız ve 
görünür olmak istiyoruz, 
görünür olamayan binler-
ce kadın var ülkemizde. 
Kadın, toplumda görünür 
olduğu sürece o toplum 

nefes alır. Kadın korkma-
dan yollarda olmalı, top-
lumun her alanında ‘var’ 
olmalı.

BİZ NEDEN 
BURADAYIZ?
Çünkü bisiklete saygı, 

kadına saygı, kadın bisik-
letliye saygı istiyoruz…

Her zaman olduğu 
gibi bu organizasyonda 
da desteğini esirgemeyen 
Keşan Kaymakamlığımı-
za, Keşan Belediyemize, 
İlçe Emniyet Müdürlüğü-
müze, Keşan Belediyesi 
Muhtarlık İşleri Müdürlü-

ğüne, Fimajör orkestra-
sına, Uslu Tarım’a, Se-
ray Çiçekçilik’e, Trakya 
Elektronik’e, Keşan Saros 
Doğa Sporları Topluluğu-
na (SARDOS) ve katılan 
tüm katılımcılara yürek-
ten teşekkür ederim.”

Ayşe Çelik Eker’in ba-
sın açıklamasının ardından, 
süslü bisikletlerine binen 
süslü kadınlar ve destek 
veren erkekler, Hastane 
Caddesinden tura başladı.

Müzik eşliğinde Hasta-
ne Caddesi, Önder Cadde-
si, İsmet İnönü Caddesi ve 

Kurtuluş Caddesi üzerinde 
pedal çeviren süslü kadın-
lara, Keşan Belediyesi Baş-
kan Yardımcısı ve Keşan 
Belediyesi Muhtarlık İşleri 
Müdürü Mücahit Erdoğan 
ve çok sayıda vatandaş da 
destek verdi.

Mehmet Gemici Cennet 
Bahçesi’ne kadar bisikletle-
riyle gelen kadınlar, burada 
konfetilerle karşılandı.

Mehmet Gemici Cennet 
Bahçesi’nde ikramda bulu-
nuldu ve Fimajör orkestrası 
tarafından müzik ziyafeti 
sunuldu. 

“Süslü Kadınlar Bisiklet Turu” gerçekleştirildi



Sayfa: 7

MEDYA KEŞAN GAZETECİLİK YAYINCILIK
MATBAACILIK SAN. VE TİC. LTD. ŞTİ . ADINA

SAHİBİ:
MUSTAFA BEZBAŞ

SORUMLU YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ:
BÜLENT SAYLAM

EDİTÖR:
SİMAY KAZAN

HABER MERKEZİ:
 NAZAN KAPLAN - SELÇUK GEZER

MATBAA:
FARUK ATAY - HALİL İBRAHİM KARAKÖZ

KURUCUSU: YILMAZ ÖZKAYA
KURULUŞ TARİHİ: 17 MAYIS 1993

* Resmi İlan Ücreti (1 sütun/cm) 12.50 TL + KDV
* Seri İlan Ücreti (1 Günlük) 10 TL + KDV

* Kayıp İlan Ücreti Şahıs (1 Günlük) 25 TL + KDV
* Kayıp İlan Ücreti Kurumsal (1Günlük) 50 TL + KDV

*Eski sayılar satış fiyatı 2,50 TL

DİZGİ-GRAFİK-BASKI:
MEDYA KEŞAN GAZETECİLİK MATBAACILIK

OFSET TESİSLERİ
Adres: Medya Caddesi No: 1 - KEŞAN

Tel:  (0284) 714 74 24 - (0284) 714 54 00
Faks: (0284) 714 74 62

www.medyakesan.com.tr
e-mail: medyakesan@gmail.com

MEDYA KEŞAN

Çay ocağında çalışmak üzere 

bay-bayan eleman aranıyor.

Tel: 0507 248 93 80
(19/04)

ELEMAN ARANIYOR

25.09.2018 Salı

SAYI: 7726

Şölen Pide Lahmacun Salonunda 
çalışmak üzere A2 ehliyetli 

eleman aranıyor.
Müracaatların şahsen 

Şölen PİDE’ye yapılması 
rica olunur. 

ELEMAN ARANIYOR

(24/04)

Tüp ve Su dağıtımı işinde çalışmak üzere 
ehliyetli eleman alınacaktır.

Müracaatların şahsen Kurtuluş Cad. 
No:74 bulunan işyerimize yapılmasını 

rica ederiz.
TUNA TİCARET

ELEMAN ARANIYOR

(31/08)

İşyerimizde çalışmak üzere, Part 
Time- full Time çalışacak 

Bay-Bayan çalışma arkadaşları 
arıyoruz. Müracaatların şahsen 

yapılması gerekmektedir.
DOLGUN ÜCRET+SGK+YEMEK KARTI

BADEMCİZADE - BENDİS AVM
(11/09)

PASTA USTASI, AŞÇI ve 
SERVİS PERSONELLERİ 

ARANIYOR

Firmamız bünyesinde çalışmak üzere 
kamyon-traktör ve forklift kullanabilen 
E sınıf ehliyet ve SRC belgelerine sahip 

30-50 yaş arası şoförler alınacaktır. 
Toplam 2 kişi alınacaktır, 12 aylık düzen 

ile çalışılacaktır.
Maaş+SGK+Yemek
Tel: 0530 517 54 37 (25/06)

ELEMAN ARANIYOR

Küçükdoğanca’da 2912-553-789-1202-
1203-1284-1333-1422-1596-1884 

parseldeki çeltik ekilebilen ve
Papaz çeşme mevkii yol üzerinde 
bulunan 45 dönümlük sulu arazi 

sahibinden satılıktır. 
Tel: 0531 831 77 34 (18-28)

SATILIK TARLALAR

Keşan Mahmutköy’de bulunan 189 Ada 

3 Parsel 6.455,63 m2 ova ve 158 ada 

39 parsel numaralı 5.123,615 m2 tarla 

satılıktır.

Tel: 0535 351 11 82
(18-25)

SATILIK OVA

25 Eylül 2018 Salı

BÜLENT SAYLAM
Dt, Kazım Eren Ke-

ser tarafından hazırlanan 
Özel Eren Keser Ağız ve 
Diş Sağlığı Polikliniği CHP 
Edirne Milletvekili Okan 
Kaytancıoğlu, Keşan Be-
lediye Başkanı Op. Dr. 
Mehmet Özcan, Dt. Ka-
zım Eren Keser, Keşan, 
İpsala Ticaret Borsası; 
Keşan Ticaret ve Sanayi 
Odası ile Siyasi Partilerin 
temsilcileri ve kalabalık bir 
topluluğun katılımı ile İspat 
Cami Mahallesi Tahtacami 
Sokak karşısında hizmete 
açıldı. 

Özel Eren Keser Ağız 
ve Diş Sağlığı Polikliniği’ne 
iş yaşamında başarılar di-
leriz.

Özel Eren Keser Ağız ve Diş 
Sağlığı Polikliniği hizmete girdi
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